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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE LA CORPORACI Ó DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒR IA EL 23 
DE FEBRER DE 2012 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 03 
Caràcter: ordinari 
Data: 23 de febrer de 2012 
Horari: de 20:00 a 22:40 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra. Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subiron i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM) 
- Sra. Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP 
 
 
Secretari: 
 
- Sr. Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
 
 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 24 DE NOVEMBRE DE 2011 I L’ACTA DE LA SESSI Ó 
EXTRAORDINÀRIA DE 12 DE GENER DE 2012.  
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SEGON. PROPOSTA D’ACORD QUE PRESENTA EL GRUP MUNICI PAL DE 
9SV PER LA SEVA APROVACIÓ INSTANT A LA GENERALITAT DE 
CATALUNYA QUE REDACTI UNA LLEI DE FINANCES LOCALS Q UE 
SUPOSI UNA MILLORA EN EL FINANÇAMENT DELS GOVERNS L OCALS. 
 
TERCER. PROPOSTA D’ACORD QUE PRESENTA EL GRUP MUNIC IPAL 
DE 9SV PER LA SEVA APROVACIÓ SOL·LICITANT LA RETRAN SMISSIÓ 
AUDIOVISUAL DELS PLENS PER INTERNET, I LA SEVA PUBL ICACIÓ, A 
LA WEB MUNICIPAL. 
 
QUART. PROPOSTA D’ACORD QUE PRESENTA EL GRUP MUNICI PAL DE 
9SV PER LA SEVA APROVACIÓ SOL·LICITANT LA UTILITZAC IÓ DE LA 
XARXA LOCAL TWITTER COM A EINA D’INFORMACIÓ IMMEDIA TA I 
PROMOCIÓ DE LA PARTICIPACIÓ CIUTADANA. 
 
CINQUÈ. PROPOSTA D’ACORD RELATIVA A LA IMPLANTACIÓ D’UN 
DESCOMPTE DEL PEATGE DE AL C-32 DE SANT VICENÇ DE M ONTALT A 
ARENYS I DE SANT VICENÇ DE MONTALT A MATARÓ QUE PRE SENTA 
EL GRUP MUNICIPAL DE 9SV PER LA SEVA APROVACIÓ AL P LE 
MUNICIPAL. 
 
SISÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 

 
PRIMER. El senyor Alcalde pregunta als assistents si tenen alguna objecció a 
l’acta de la sessió ordinària de data 24 de novembre de 2011 i l’acta de la 
sessió extraordinària de data 12 de gener de 2012. Els assistents acorden, per 
unanimitat , la seva aprovació. 
 
 
 
 
SEGON. El senyor Jaume Arcos, portaveu de 9SV, procedeix a la lectura de la 
proposta d’acord que té el següent contingut: 
 
“PROPOSTA D'ACORD, per el PLE municipal del dia 26 de gener de 
2012 i que  presenta  el  grup  municipal  de  9SV  per  la  seva  aprovació  
instant  a  la Generalitat  de  Catalunya  que  redacti  una  llei  de  
finances  locals  que suposi una millora en el finançament dels governs 
locals.  

  
  

MOCIÓ PER A UN FINANÇAMENT LOCAL CATALÀ  
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Atès  que  una  de  les  reivindicacions  històriques  de  l'Associació  Catalana  
de Municipis i Comarques (ACM) i del municipalisme català és un 
finançament just pels ens locals.  
  
Atès  que  l'ACM  vol  promoure  la  llei  de  finances  dels  governs  locals  
catalans amb l'objectiu de garantir la suficiència financera.  
  
Atès que de forma majoritària la situació econòmica dels ens locals catalans 
és preocupant   i   precària,   fet   encara   més   agreujat   per   l'actual   
conjuntara econòmica,  que  comporta  dificultats  en  la  prestació  de  serveis,  
alguns  bàsics, als nostres ciutadans.  
  
Atès  que  l'article  219.3  EAC  incorpora  una  garantia  específica  derivada  
del principi  de  connexió  entre  competències  i  despesa,  de  manera  que  
"tota  nova atribució  de  competències  ha  d'anar  acompanyada  de  
l'assignació  dels recursos  suplementaris  necessaris  per  a  finançar-les  
correctament,  de  manera que  es  tingui  en  compte  el  finançament  del  
cost  total  i  efectiu  dels  serveis traspassats".  
  
Atès  que  l'article  220.1 EAC  encomana  de  forma  clara  que  "El  Parlament  
ha d'aprovar la seva pròpia llei de finances locals (...)".  
  
Atès la diferencia existent entre la inversió de l'Estat a Catalunya i els 
ingressos que els catalans destinen a finançar la despesa pública de l'Estat - 
que provoca que milions d'euros no tornin a Catalunya, conegut com a dèficit 
fiscal.  
  
Atès  que  hi  ha  una  majoria  social  àmplia  que  defensa  la  necessitat  d'un  
Pacte Fiscal just per Catalunya que pal·liï l'històric dèficit que suporten 
Catalunya i els catalans, petició que abandera el Govern del país.  
  
Atès  que  el  president  de  la  Generalitat  va  manifestar  al  president  de  
l'ACM,  el seu  compromís  a  desenvolupar  una  llei  de  finançament  local  
genuïnament catalana  que  garanteixi  la  suficiència  financera,  i  que  el  fet  de  
que  vagi  lligada al  pacte  fiscal,  suposarà  un  major  finançament  pels  
municipis  catalans,  amb uns criteris de repartiment més adequats a la nostra 
realitat.  
 
Es proposa el següent: 

 
ACORD 

 
Primer.- Instar a la Generalitat de Catalunya que redacti una llei de finances 
locals que suposi una millora en el finançament dels governs locals. 
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Segon.-  Donar recolzament a la Generalitat de Catalunya en la petició 
d'un pacte fiscal, en la línia del concert econòmic, que suposi una millora en 
el finançament de Catalunya i també dels governs locals. 

 
Tercer.-   Transmetre  el  contingut  de  la  present  moció  a  la  Generalitat  
de Catalunya, als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya i a l'ACM.” 
 
El senyor Alcalde pren la paraula fent una reflexió al senyor Arcos de “qui no 
vol una nova Llei de Finances Locals?”. El grup de CIU es queixa de les 
formes, no del contingut de la moció. Li especifica que quan es vulgui 
presentar una moció al Plenari, primer s’ha de consensuar, i el Grup de 9SV 
ho fa a l’inrevés, ja que primer ho publica al seu bloc i després ho presenta al 
Ple, no és la forma. A més a més, la moció que presenta el seu grup ja està 
obsoleta. Hi ha canvis que s’han produït el 10 de gener per la presentació de 
diverses lleis.  
Demana al grup de 9SV que es retiri i que es faci una nova moció que sigui 
integradora i consensuada, molt més realista. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals respon que aquesta moció s’està aprovant a 
diversos municipis de Catalunya i demana que s’adjunti a l’acta documentació 
que acredita que l’Ajuntament de Llavaneres ha aprovat una moció per a un 
finançament local català, Convergència i Unió de Rubí ha presentat una 
moció per un nou sistema de finançament local, a Gelida Convergència i Unió 
presenta una moció similar, el grup convergent de Les Franqueses també en 
presenta una i el President Mas ha demanat unitat per aconseguir un 
finançament just per a Catalunya, també el PSC de Sarrià de Ter presenta la 
mateixa moció  i que per aquest motiu l’han presentada, tot i que s’han hagut 
d’esperar fins al ple actual degut a què els mesos anteriors no s’ha convocat 
sessió ordinària de Ple. Així mateix, fa constar que l’esmentada moció es va 
llegir durant la Comissió Informativa, moment en que s’hauria pogut 
consensuar i millorar per presentar una moció conjunta en el Ple.  
 
Al seu torn el senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor del PSC, suggereix que el 
millor camí per presentar conjuntament aquesta moció és retirar-la, 
consensuar-la en una reunió conjunta, afegir-hi alguns punts que s’hi troben a 
faltar, com per exemple la fixació d’un calendari de pagament per part de la 
Generalitat del deute als Ajuntaments i aprovar-la conjuntament, ja que un 
dels problemes que estan patint les administracions locals és, precisament, el 
fet que la Generalitat no efectua els pagaments en el moment corresponent.  
 
Per la seva banda, el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’Esquerra, lamenta 
que, a l’hora de presentar una moció al ple, es discuteixin únicament les 
formes de presentar la moció, deixant de banda el contingut que inclou la 
qual cosa que considera més important. Per tant, suggereix que s’abandoni la 
discussió sobre la forma de presentar la moció i s’arribi a un acord de 
modificació de la moció que en permeti l’aprovació.  
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El senyor Arcos està d’acord en afegir el punt corresponent al calendari de 
pagaments de la Generalitat als Ajuntaments, però es nega a retirar la moció, 
argumentant que ja s’ha aprovat a diversos municipis, és una moció 
procedent de l’Associació Catalana de Municipis i agrupa al 95% dels 
municipis.  
 
Pren la paraula el senyor Alcalde i afirma que mentre se segueixi amb la 
dinàmica de presentar mocions sense haver estat prèviament consensuades 
per tots els grups polítics no s’aprovaran per part de l’Equip de Govern. Per la 
qual cosa convida a consensuar el contingut de totes les mocions que es 
pretengui presentar al Ple Municipal. 
 
Posteriorment el senyor Orts demana quines són les intencions de l’Equip de 
Govern per tal de poder aprovar la moció presentada, a la qual cosa respon 
el senyor Alcalde afirmant que es trobarà el moment i el lloc adequat per 
parlar-ne i consensuar-la. Així mateix, demana que l’equip de 9SV no publiqui 
les mocions que té previst presentar al Ple Municipal fins que s’hagin 
consensuat amb tots els grups polítics. 
 

Finalment, es produeix la votació. Voten a favor 9SV (4) i Esquerra (1), s’absté 
PP (1) i vota en contra CIU (6) i PSC (1). Per tant, es desestima  la moció 
presentada per 9SV, per majoria absoluta. 

  

 
TERCER. El senyor Jaume Arcos, portaveu de 9SV, procedeix a la lectura de 
la proposta d’acord que té el següent contingut: 
 
“PROPOSTA D'ACORD, per el PLE municipal del dia 26 de gener de 
2012 i   que   presenta   el   grup   municipal  de   9SV  per   la   seva   
aprovació sol·licitant la retransmissió audiovisual dels plens per 
internet,  i la seva publicació, a la web municipal.  
  
Al PLE d'aquesta corporació.  
  
El  Ple  és  l'òrgan  de  govern  municipal  en  què  participen  tots  els  regidors  
i regidores del consistori. Per això constitueix un espai de debat emblemàtic 
de la política local i és un dels que mereix més atenció i interès informatiu per 
la ciutadania,  especialment  perquè  s'hi  exposa  tant  la  visió  dels  grups  
polítics municipals  que  són  al  govern,  com  la  dels  que  són  a  l'oposició.  
En  aquest sentit  és  una  oportunitat  pel  debat  polític,  plural  i  
representatiu  de  la ciutadania de Sant Vicenç de Montalt.  
  
Sovint els ciutadans no poden assistir presencialment a les sessions del Ple i, 
per  tant,  no  poden  tenir  un  accés  directe  a  la  informació  que  
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genera. Sortosament, la web municipal, reprodueix posteriorment l'acta 
escrita de les sessions.  
  
Tanmateix,   la   incorporació   de   les   tecnologies   de   la   informació   i   
la comunicació  permeten  que  des  de  l'Ajuntament  es  puguin  establir  
noves dinàmiques   de   funcionament   per   millorar   la   informació   al   
ciutadà,   la transparència institucional i l'acostament entre política i 
ciutadania.  
  
En aquest sentit, altres municipis catalans, com Castelló d'Empúries, Vilassar 
de   Mar,   Mollerussa,   Sabadell,   la   Bisbal   del   Penedès,   han   
impulsat experiències  de  retransmissió  audiovisual  en  línia  de  les  
sessions  del  Ple, amb  l'objectiu  de  mostrar  la  màxima  transparència  en  la  
gestió  i  aconseguir una comunicació més dinàmica, més àgil i més pròxima 
amb els ciutadans.  
  
Per  això,  des  de  9SV  presentem  per  al  seu  debat,  votació  i  aprovació,  
si  
s'escau, l'adopció del següent,  
  

ACORD  
 
Primer.-   Valorar   el   cost   econòmic   de   publicar   a   la   web   
municipal l'enregistrament  d’àudio  i  també  audiovisual  de  les  sessions  
dels  plens municipals  perquè  es  puguin  seguir  en  línia  (en  directe  i  en  
diferit),  amb l'objectiu  que  qualsevol  ciutadà  que  disposi  de  connexió  a  
internet  pugui veure les sessions en qualsevol moment i des de qualsevol 
lloc del món.  
  
Segon.-  Quan  el  cost  pugui  ser  assumit  pel  pressupost  municipal,  activar  
el servei.  
 

Tercer.- Com a complement al servei i per facilitar l'accés als ciutadans 
que no tenen connexió a internet, posar en marxa des de la Biblioteca 
municipal "La Muntala" un servei gratuït de préstec dels OVO dels plens 
perquè els ciutadans els puguin veure també al televisor. 

 
Amb tot, el PLE municipal acordarà allò que sigui més adient.” 
 
 

Pren la paraula el senyor Alcalde, afirmant que els municipis que ha anomenat 
el senyor Arcos en fer una llista d’ajuntaments que emeten en línia el Ple 
Municipal en format audiovisual, tenen tots un nombre d’habitants molt superior 
al de Sant Vicenç de Montalt. D’altra banda, els plens es poden seguir 
actualment a través de Ràdio Sant Vicenç, a més d’oferir als ciutadans la 
possibilitat d’escoltar l’àudio al lloc web municipal, així com també llegir-ne la 
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corresponent acta. La partida de comunicació s’ha retallat per tal d’afavorir 
partides més indispensables i l’Equip de Govern, atenent a les possibilitats 
econòmiques, materials i humanes, decidirà com i quan s’implanten els serveis 
amb els quals s’ha compromès amb la ciutadania, tenint en compte que l’àrea 
de comunicació, a hores d’ara ja posa a disposició de la ciutadania eines per 
poder seguir i conèixer en directe i en diferit totes les sessions del Ple 
mitjançant les actes i les gravacions de so. El que no s’acaba d’entendre és 
que 9SV en el seu programa electoral, afirmava que reduirien la despesa de 
comunicació i publicitat institucional. Bo i així, presenta ara una moció per 
retransmetre el ple en format audiovisual en un poble de 6.000 habitants. El 
govern té clar on ha d’invertir, sap les prioritats que té i per tant, votarà en 
contra d’aquesta moció.  

Al seu torn, el senyor Jaume Arcos respon que el cost per emetre els plens en 
format audiovisual, tal i com ell mateix ha constatat d’acord amb uns estudis 
fets per l’ajuntament d’Olot, és de 36 euros. Així mateix, afirma que el nombre 
d’habitants en alguns dels pobles esmentats que han començat la 
retransmissió audiovisual dels plens no és gaire superior al nombre d’habitants 
de Sant Vicenç de Montalt. Per tant, afirma que seria bo que s’iniciés la 
retransmissió, ja que això faria que la distància actual que hi ha entre els grups 
polítics i la ciutadania fos més petita, independentment del nombre de persones 
que segueixi el Ple en format audiovisual, vol que constin a l’acta diverses 
notícies d’altres ajuntaments referents a les retransmissions de les sessions 
dels plens.  

Posteriorment el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, afirma que la 
càmera ja és a l’Ajuntament, per tant suggereix que es faci una prova pilot, 
emetent amb els mitjans de què es disposa, i observar com reacciona la 
ciutadania.  

Posteriorment, el senyor Lluís Bisbal Pujol, regidor del PSC, afirma que, si bé 
Sant Vicenç de Montalt ha avançat molt pel que fa a les noves tecnologies, ja 
que es disposa de Ràdio i de web municipal, consideren que la retransmissió 
audiovisual dels plens no és un projecte prioritari, tot i que el cost econòmic 
sigui baix. Per aquest motiu el PSC també hi votarà en contra. 

Finalment, es produeix la votació. Voten a favor 9SV (4) i Esquerra (1), s’absté 
PP (1) i vota en contra CIU (6) i PSC (1). Per tant, es desestima  la moció 
presentada per 9SV, per majoria absoluta. 

 

QUART. El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del grup de 9SV, procedeix 
a la lectura de la proposta d’acord que té el següent contingut: 
 
“PROPOSTA D'ACORD, per el PLE municipal del dia 23 de febrer de 2012 
i que  presenta  el  grup  municipal  de  9SV  per  la  seva  aprovació  
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sol·licitant la utilització de la xarxa social  twitter com a eina d'informació 
immediata  i promoció de la participació ciutadana.  
  
Al PLE d'aquesta corporació.  
  
Twitter s està consolidant com una de les plataformes de comunicació online 
més utilitzades, i el nombre d usuaris que l utilitzen es multiplica de manera 
exponencial dia rere dia. Molts governs municipals de Catalunya i d'arreu 
estant utilitzant aquest mitjà per millorar la comunicació amb els ciutadans. 
Alguns d'aquests municipis es troben a la nostra comarca com ara Vilassar 
de Mar, Premià de Mar, Arenys de Mar, Canet de Mar, Calella, etc   
  
L’objectiu  de  la  utilització  d’aquestes  noves  vies  de  comunicació,  les  
xarxes socials,  i  especialment,  Twitter  i  Facebook,  és  la  d arribar  al  
màxim  de ciutadans  i  la  de  facilitar  que  la  informació  generada  per  l 
Ajuntament  sigui accessible  i  de  fàcil  difusió.  L Ajuntament  té  l’obligació  
d informar  els  seus ciutadans,  ja  que  és  el  referent  informatiu  per  a  la  
ciutadania  i  ha  de  fer-ho d acord  amb  criteris  que  posin  per  davant  de  
tot  l interès  públic.  Es  tracta doncs de posar la tecnologia al servei de les 
persones.  
  
Existeixen diversos motius pels quals resulta molt desitjable l'ús de les 
xarxes socials, els més destacats són:  
  

1.  Per informar als ciutadans.  
2.  Per saber què pensa el ciutadà.   
3.  Per promoure la participació ciutadana.  
4.  Per poder dialogar amb el ciutadà, que no necessàriament vol dir 
entrar en un debat.  
5.  Per  dinamitzar  la  pàgina  web  municipal,  ja  que  molts  dels  
enllaços poden conduir a la web de l'Ajuntament.  
6.  Perquè  totes  les  eines  de  comunicació  es  complementen.  
Televisió, ràdio, premsa, butlletí, fulletons, xarxes socials  
7.  Perquè  les  xarxes  socials  poden  ser  una  excel·lent  eina  de  
promoció turística molt barata i que, malgrat la crisi, no estem utilitzant.  
8.  Per  donar  una  nova  eina  a  les  entitats  perquè  divulguin  les 
seves accions.  Les  entitats  cohesionen  el  municipi  i  les  xarxes  socials  
les poden ajudar.  

9.  Per  arribar  als  joves  i  a  públics  que  fins  ara  potser  no  s'hi  arriba  i  
per reforçar la resta de públics.  
10. Perquè no  ens podem quedar enrere, les xarxes socials han vingut 
per quedar-se.  Quan  abans  hi  entrem  abans  gaudirem  dels  avantatges 
que ens proporcionen.  

 

Per això, des de 9SV presentem per al seu debat, votació i aprovació, si 
s'escau, l'adopció del següent, 
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ACORD 
 

Primer.- Definir un pla de comunicació, mitjançant xarxes socials, en el qual 
s'incloguin les accions següents: 

a.  La difusió dels esdeveniments, avisos i notícies diàries. 
b. La difusió en directe dels esdeveniments dels plens 

municipals. 
c.  La recollida de les preguntes i comentaris dels ciutadans, enviats 

per aquests nous canals, el seu processament i la publicació de la 
resposta escaient. 

 
Segon.-  Valorar  el  cost  econòmic  de  la  implantació  dels  esmentats  
nous canals de comunicació, basats en xarxes socials, amb l'objectiu que 
qualsevol ciutadà que disposi de connexió a internet pugui estar informat 
i comunicar amb el municipi en qualsevol moment i des de qualsevol lloc del 
món. 

 
Tercer.-  Quan el cost pugui ser assumit pel pressupost municipal, activar 
els serveis. 

 
 

Amb tot, el PLE municipal acordarà allò que sigui més adient.” 
 
Pren la paraula el senyor Alcalde per exposar el següent:  
 
“L’Equip de Govern va assolir les tasques de govern municipal recolzat pels 
resultats electorals dels darrers comicis amb un programa de govern, fruit de 
la conciliació dels programes electorals de les dues forces, CIU i PSC, que 
formen l’equip de govern. El programa de govern contempla les accions que 
s’han de dur a terme durant els quatre anys de legislatura i comprèn totes les 
àrees de govern municipal, entre elles la de comunicació. Totes les àrees, 
basant-se en el programa de govern, tenen un full de ruta o un pla de treball 
que inclou totes les actuacions i/o projectes previstos per aquesta legislatura. 
Pla que s’anirà desenvolupant al llarg d’una legislatura que, com tots sabem, 
té una durada de quatre anys. La priorització i la caracterització de les 
actuacions de cada àrea, així com la resta de factors que influeixen en el full 
de ruta del govern municipal, és precisament la tasca que té encomanada 
l’equip que té la responsabilitat de governar. Responsabilitat que, no hem 
d’oblidar, ens han atorgat les urnes. Nosaltres, tant Convergència i Unió com 
el Partit Socialista de Catalunya, som molt conscients de quina és la nostra 
tasca i no dubti que tots els nostres esforços van encaminats a fer realitat els 
compromisos que vam contraure amb la ciutadania abans de les eleccions, en 
els nostres respectius programes electorals, i que la ciutadania va avalar amb 
els seus vots. Un d’aquests compromisos és precisament la implantació de les 
xarxes socials Twitter i Facebook com a eina de comunicació directa amb la 
ciutadania. Si es mira el programa de CIU veurà: “Potenciació de les xarxes 
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socials Facebook i Twitter com a canals de comunicació alternatius i de suport 
als tradicionals”. Tot i que estem decidits a impulsar les xarxes socials, així 
com totes aquelles noves vies de comunicació que contribueixin a millorar la 
comunicació amb els ciutadans, hem de ser conscients que, en l’actual 
situació de crisi econòmica hi ha projectes i serveis que imperen prioritaris i 
més si tenim en compte  que el ventall de mitjans de comunicació i 
participació que l’Ajuntament posa a l’abast dels ciutadans és molt ampli i 
divers, si tenim en compte les dimensions del nostre municipi i els mitjans 
econòmics i materials dels quals disposem. En aquest sentit i a tall d’exemple, 
indicar que els municipis amb els quals ens comparen a la seva proposta 
d’acord, com a mínim dupliquen a la nostra població: Vilassar de mar: 19.574 
habitants, Premià de mar: 27.802 habitants, Arenys de mar: 14.688 habitants, 
Canet de mar: 13.915 habitants, Calella 18.625 habitants. No hem d’oblidar 
que Sant Vicenç no arriba als 6.000 habitants i que l’ajuntament només 
disposa d’una persona adscrita a l’àrea de comunicació. Persona que, a 
banda de gestionar íntegrament aquesta àrea, també està adscrita a altres 
àrees. En concret a Alcaldia i a Atenció a la Ciutadania. D’altra banda, indicar 
també que en el pressupost d’enguany, la partida de comunicació s’ha vist 
reduïda i, més concretament, la de manteniment i millora del web municipal, ja 
que vam considerar que l’any 2011 es va portar a terme una important 
inversió en aquest apartats, en estrenar la nova web de l’ajuntament i la nova 
web de les entitats. Davant l’escenari de crisi, era millor retallar partides com 
la de comunicació, protocol i festes majors, davant d’altres serveis més bàsics 
i imprescindibles pel ciutadà. Tot i així, en relació als motius que vostès 
apunten a la seva proposta d’acord, pels quals resulta desitjable l’ús de les 
xarxes socials i amb el ben entès que l’equip de govern ja es va comprometre 
amb els ciutadans a implantar-les durant aquesta legislatura, m’agradaria 
aclarir i puntualitzar alguns conceptes: 
 

• Informar al ciutadà. Actualment l’ajuntament compta amb els següents 
mitjans per informar al ciutadà: Pàgina web municipal, butlletí 
d’informació municipal, tríptic d’activitats, cartellera municipal, Ràdio 
Santvi i tots aquells altres elements, tríptics i fulletons que s’editen amb 
motiu de campanyes concretes. 
 

• Saber què pensa el ciutadà: A banda de que el govern actual fa una 
política a peu de carrer, és a dir, amb contacte directe amb la ciutadania, 
a la pàgina web de l’ajuntament actualment hi ha diversos mitjans per 
copsar l’opinió de la ciutadania, com ara el formulari “l’ajuntament més a 
prop”, mitjançant el qual el ciutadà pot fer arribar les seves queixes, 
propostes i suggeriments. 
 

• Promoure la participació ciutadana: no cal que els recordi que no hem 
deixat de treballar en un nou reglament de participació ciutadana que ha 
rebut el seu beneplàcit, no només pel seu contingut si no també per la 
forma com s’ha treballat.  
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• Per dinamitzar la web municipal: Malgrat que Sant Vicenç és un dels 

municipis de la comarca, la web municipal és una de les més 
dinàmiques i visitades de la Comarca. Així, la seva mitjana mensual de 
visites es de 42.000, la qual cosa representa unes 1.500 visites diàries.  
Si tenim en compte la ràtio de persones per llar, aquesta xifra ens indica 
que un 67% de la gent de Sant Vicenç es connecta diàriament al web 
municipal. Tanmateix, el web municipal disposa d’un servei de notes de 
premsa, al qual estan subscrites un total de 350 persones que reben 
totes les novetats del web en el mateix moment de la seva publicació.  
 

• Perquè les xarxes socials poden ser una eina molt barata: realment 
resulten barates quan tens els mitjans, principalment humans per fer 
front a la seva implantació i desenvolupament. 
 

• Per donar una eina a les entitats perquè divulguin les seves accions: 
L’ajuntament, com vostès saben, posa a disposició de les entitats des de 
l’any 2006 un apartat del web municipal per què elles mateixes el 
gestionin. Es tracta dels mòduls d’entitats que precisament l’any passat 
es van renovar totalment per millorar-los. Actualment, 27 entitats fan ús 
d’aquest servei, entre elles 9SV. D’aquestes, només quatre en fan un 
bon ús actualitzant regularment el seu espai web. La resta fan 
actuacions molt més esporàdiques i algunes, com 9SV la seva darrera 
actualització es remunta al 2011. És a dir: ben aviat farà un any que no 
fan ús dels serveis gratuïts que l’ajuntament posa a la seva disposició 
perquè informi a la ciutadania de les seves activitats. 
 

• Per arribar als joves i altres públics: Enllaçant amb el punt anterior, es 
pot dir que és l’Associació de Gent Gran “Els Xurravins” i els seus 
associats els que fan més ús del web municipal.  
D’altra banda ja hi ha àrees de l’ajuntament que disposen de Facebook, 
com ara l’espai el “cau jove” 
 

Pel que fa al pla de comunicació que vostès apunten a l’acord, informar-los 
que actualment l’ajuntament, com he referit abans, ja fa difusió dels 
esdeveniments, avisos i notícies diàriament mitjançant el web municipal. Els 
plens ja s¡’ofereixen en directe i també gravats, a través del web municipal. Hi 
ha un servei de recollida de preguntes i comentaris del ciutadà via web, que 
són processats internament i als quals es dóna sempre una resposta. Dit això, 
els convidaria a fer un exercici de reflexió que els ajudi a entendre el seu 
paper com a oposició. L’oposició ha de fiscalitzar la tasca del govern, és a dir: 
sotmetre les accions del govern a examen, però no pas substituir al govern en 
una tasca que havia estat encomanada per la ciutadania mitjançant les 
urnes”. 
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Preguntin quan ho farem, com ho farem, però no ens diguin el que hem de fer 
perquè si alguna cosa té ben clara el govern és quina és la seva tasca: 
GOVERNAR, basant-se en el seu programa de govern. 
 
I per cert, els hi agrairia em facilitessin l’adreça de twiter de 9SV per poder 
“piular” amb vostès sobre aquells temes que siguin del nostre interès mutu. 
 
Per tant, el Govern votarà en contra d’aquesta proposta d’acord” 
 
Al seu torn, el senyor Jaume Arcos respon que, si bé la implantació de les 
xarxes socials ja consta en el programa de l’equip de govern, no s’entén 
l’argument que Sant Vicenç de Montalt sigui un poble petit. D’altra banda, en 
el punt anterior s’ha sol·licitat que 9SV no publiqui les mocions abans de 
presentar-les al ple, i ara es retreu que 9SV no faci ús del seu mòdul al web 
municipal.  
 
Seguidament, el senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor del PSC, pren la paraula 
per reafirmar el fet que, tot i que les noves tecnologies s’aniran implementant, 
actualment no és el moment ja que el problema és un cost de personal. 
 

Finalment, es produeix la votació. Voten a favor 9SV (4) i Esquerra (1), s’absté 
PP (1) i vota en contra CIU (6) i PSC (1). Per tant, es desestima  la moció 
presentada per 9SV, per majoria absoluta. 

 

 
CINQUÈ. El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 9SV, 
procedeix a la lectura de la proposta d’acord que té el següent contingut: 
 
“Proposta  d'acord,  per  el  PLE  municipal  del  dia  23  de  febrer  de  
2012,  i relativa  a  la  implantació  d'un  descompte  del  peatge  de  la  C-
32  de  Sant Vicenç  de  Montalt  a  Arenys  i    de  Sant  Vicenç  de  Montalt  
a  Mataró  que presenta el Grup Municipal de 9SV per la seva aprovació 
al Ple Municipal.  
  
  
AL PLE MUNICIPAL 
  
El  grup  municipal  9SV  demanem  que  es  facin  tots  el  tràmits  i  
gestions necessàries  per  aconseguir  la  implantació  d'un  descompte  del  
peatge  de l'autopista  C-32  de  Sant  Vicenç  de  Montalt  a  Arenys  de  Mar  i   
de  Sant  Vicenç de Montalt a Mataró.  
  
Fa  molts  anys  se  sent  parlar  que  per  part del  Ajuntament  s'estan  fent  
gestions en aquet sentit, però ni tan sols s'ha donat cap explicació als 
vilatans de quina és la verdadera situació.  
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És  injust  el  cost  que  ha  d'assumir   un  santvicentí  per  fer  aquest  
dos desplaçaments  de  distància  tant  curta,  a  més  a  més,  tenint  en  
compte  que d'Arenys a Canet, a Sant Pol i fins a  Calella és gratuït,  de la 
mateixa manera que de Mataró a Argentona.     
  
És  una  discriminació  pels  ciutadans  de  Sant  Vicenç  pagar  un  peatge  que,  
des de  fa  tants  anys,  ja  està  suficientment  amortitzat.  Cal  doncs  fer  que  
com  a mínim,  en  els  trànsits  obligats,  de  la  feina  a  casa  i  de  casa  a  
la  feina,  els ciutadans del Sant Vicenç puguin gaudir d un descompte.  

 
En  conseqüència,  es  proposa  que  el  Ple  Municipal  de  l Ajuntament  de  
Sant Vicenç de Montalt  adopti els següents,  
 
ACORD: 

 
 
 
PRIMER.- Sol·licitar al Departament de Política Territorial i Obres Públiques 
de la  Generalitat  de  Catalunya  i  a  l empresa  concessionària  l 
establiment  d un descompte en els peatges C-32 de Sant Vicenç de Montalt 
a Arenys i  de Sant Vicenç de Montalt a Mataró per als usuaris empadronats 
al municipi de Sant Vicenç amb les següents condicions: 

 
a)   El descompte aplicable serà del 100% del preu vigent del peatge 

en cada moment. 
b)  Només serà aplicable els dies feiners i pels usuaris habituals, 

entenent com habituals els que realitzin vuit o més trànsits mensuals 
en dies no festius. 

e)   Aquest  descompte  s aplicarà  tant  a  les  persones  físiques  com  a  
les jurídiques i es realitzarà mitjançant un teletac o qualsevol altre 
sistema de pagament dinàmic, targeta de crèdit o targeta-dèbit 
actualment autoritzades per la societat concessionària, i també totes 
aquelles altres que en el futur es puguin autoritzar. 

 
SEGON.- Prendre  aquest acord amb el compromís de portar a terme  tots 
els contactes, liderant aquesta gestió el nostre Ajuntament, i presentant la 
corresponent sol·licitud a la concessionària d'autopistes   en el període 
màxim de sis mesos. 

 
TERCER.-  Traslladar  el  contingut  d aquesta  moció  al  Conseller  de  
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, així com 
al Ministre de Foment del Govern Espanyol i a la Demarcació de 
Carreteres de l Estat a Catalunya i a tots els grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya i de les Corts Espanyoles 
Amb tot, el ple municipal acordarà allò que sigui més adient.” 
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Pren la paraula el senyor Alcalde, Miquel Àngel Martínez, per observar que la 
moció que presenta el Grup de 9SV, s’ha redactat basant-se en una moció 
aprovada en el Ple de 30 de maig del 2002, per tant es considera un plagi. 
Igual que en punts anteriors, destaca novament que aquest tipus de mocions, 
sobre les quals el govern ja disposa d’informació, haurien de ser 
consensuades entre govern i oposició per presentar-les al Ple de manera 
conjunta i així aprovar-les. Així mateix, deixa constància que el govern de la 
Generalitat ha modificat les tarifes de peatge i dels transports públics per 
garantir una mobilitat sostenible reduir les emissions de CO2 i bonificar aquells 
conductors que utilitzen freqüentment l’autopista. Actualment la Generalitat té 
intenció d’aplicar un nou model de peatge que substituirà al vigent, el qual es 
pretén que serveixi per gestionar la mobilitat sostenible. L’equip de govern té 
una reunió el dia 20 de març a les 20:00 hores amb el senyor Damià Calvet, 
secretari general de Mobilitat, al qual se li demanarà que aquestes 
bonificacions s’introdueixin en els peatges que encara no hi siguin. D’altra 
banda, el nou model proposat pel Govern ha creat el fons d’homogeneïtat al 
rescat selectiu i subvenció dels peatges, al qual es pot recórrer per sol·licitar la 
bonificació del 100% de l’autopista de Sant Vicenç de Montalt. Per tot això, 
proposa que es retiri la moció i se’n redacti una conjuntament per incloure tots 
aquells temes que es considerin d’actualitat.  
Al mateix temps, comenta que originalment en crear-se les sortides a Sant 
Vicenç de Montalt no s’hi incloïen els peatges. Es va posar com a condició 
que, en el cas que s’haguessin d’obrir vies alternatives com les sortides a 
Barcelona o Girona, aquestes sí que havien de ser amb peatge.  
 
Al seu torn, el senyor Jordi Castaños Plana, Regidor de 9SV, suggereix que, 
en cas que s’hagi de consensuar les mocions que 9SV presenta a l’ordre del 
dia, es debatin a la Comissió Informativa per poder-les presentar de manera 
conjunta.  
Respon el Sr. Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CiU, per aclarir que, si bé 
a la Comissió Informativa es debaten els punts que van al Ple, no és el lloc de 
consensuar cap moció inclosa en l’ordre del dia.  

 

Finalment, es produeix la votació. Voten a favor 9SV (4), Esquerra (1) i PP (1) i 
vota en contra CIU (6) i PSC (1). Per tant, es desestima  la moció presentada 
per 9SV, per majoria absoluta. 

 
 
SISÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 

1.- La senyora Maria Villalta Morro, regidora del Grup Municipal de 9SV, 
pregunta com està el tema de l’institut, ja que aquest any s’han aprovat els 
pressupostos i es va comentar que l’equip de govern presentaria propostes per 
a la construcció de l’institut.  
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En aquest sentit, el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup de 9SV, fa 
referència a una notícia apareguda a El Periódico de Catalunya, on s’esmenta 
els 12 centres que es té previst construir aquest any segons el pacte entre CIU 
i PP. L’institut de Sant Vicenç de Montalt no figura entre ells.  
 
Al seu torn, el senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, afirma que 
l’institut figura al pressupost de la Generalitat, però no s’ha dotat 
pressupostàriament. Per tant s’adjudicarà la construcció del centre a una 
constructora i posteriorment s’hauran de dotar els pagament anuals que la 
constructora ha de percebre.  
 
Seguidament, el senyor Alcalde demana molta discreció amb aquest tema ja 
que s’està treballant políticament i en el proper Ple ja estarà tot tancat, per tant 
prefereix parlar-ho al proper Ple o la propera Comissió Informativa de l’Institut. 
 
 
2.- El senyor Jordi Castaños Plana, regidor de 9SV, demana informació sobre 
l’estat de la rotonda la Nacional ja que segons sembla ha sortit una sentència 
que obliga a modificar el projecte corresponent degut a una denúncia que hi ha 
hagut.  
 
Respon el senyor Enric Miralles Torres, regidor d’Urbanisme, explicant que 
l’enginyer encarregat està realitzant les modificacions que ha demanat el jutge.  
 
El senyor Secretari Francesc Ortiz afegeix que el contenciós es va iniciar, 
efectivament, per la denúncia d’un veí i s’ha resolt amb la nul·litat del projecte 
de la rotonda degut principalment a la falta d’un estudi de seguretat viària, el 
qual ja s’ha incorporat.  
 
3.- El senyor Jaume Arcos exposa una notícia que apareix al Butlletí de Caldes 
d’Estrac, on es constata que l’Alcalde de Sant Vicenç de Montalt nega el carnet 
del bus als jubilats de Caldes d’Estrac, malgrat el conveni que es va signar del 
transport urbà i el conveni existent per aparcar a les zones blaves.  
 
Respon el senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat, exposant un 
breu historial del cas: en un principi el bus no tenia parades en el municipi de 
Caldes d’Estrac. Després d’haver-lo instaurat, l’Ajuntament de Caldes va 
demanar si es podien ubicar parades del bus en el recorregut que aquest 
realitza pel municipi. Les parades es van instaurar i es va demanar a 
l’Ajuntament de Caldes d’Estrac que es fes càrrec de les despeses que 
comportaven les instal·lacions d’aquestes parades. Després de dos anys de la 
signatura de l’esmentat conveni, l’Ajuntament de Caldes d’Estrac no ha abonat 
l’import corresponent. Actualment des de l’ajuntament no es té potestat per 
anul·lar les parades del municipi de Caldes, per la qual cosa el conflicte ha 
passat a mans de la Direcció General de Transports. Està previst que hi hagi 
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una reunió entre l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac, la Direcció General de Transports i l’Empresa Casas, per 
arribar a una entesa. De moment, l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt 
compta amb el suport de la Direcció General de Transports. Pel que fa als 
carnets, Caldes d’Estrac gaudia dels mateixos avantatges que disposen els 
vilatans de Sant Vicenç de Montalt que sol·liciten el carnet del bus. Donades les 
circumstàncies, des de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt no es 
continuarà gestionant els carnets dels veïns de Caldes d’Estrac. Bo i així, no és 
cert que s’hagi amenaçat l’Ajuntament de Caldes d’Estrac tal com s’exposa en 
l’esmentat article, ni tampoc és cert que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac hagi 
pagat bona part del deute.   
 
Posteriorment el senyor Alcalde afegeix que de dos anys ençà, dels convenis 
signats amb l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, l’Ajuntament del municipi veí 
encara ho ha d’abonar. Cal recordar que es va fer una modificació de crèdit per 
ampliar el transport urbà, ja que l’ajuntament de Caldes d’Estrac no pagava el 
que s’havia acordat. Pel que fa a les zones blaves, actualment els vilatans de 
Sant Vicenç de Montalt, poden aparcar únicament a l’estació del Municipi de 
Caldes d’Estrac, mentre que els veïns de Caldes poden aparcar a gairebé tot el 
terme municipal de Sant Vicenç de Montalt. Per tant, s’està demanant a 
l’Ajuntament de Caldes que permeti als santvicentins aparcar a totes les zones 
blaves del municipi excepte el Passeig Marítim. L’inconvenient que hi havia era 
el reglament, el qual era diferent als dos municipis. A Sant Vicenç es va haver 
de canviar el reglament per igualar-lo al de Caldes d’Estrac: es van suprimir les 
zones verdes, i es va acordar donar una enganxina als veïns de Sant Vicenç de 
Montalt que estiguin empadronats, així com també als que no estiguin 
empadronats i tinguin un habitatge si abonen una quantitat de 60 euros, o els 
que no estiguin empadronats ni tinguin habitatge, que han d’abonar un import 
de 120 euros. Havent canviat el reglament i havent-se aprovat per ordenança, 
des de l’ajuntament de Caldes d’Estrac es va dir que no estaven d’acord amb la 
demanda. Es respondrà a la noticia exposant tots els detalls del cas.  
 
 
4.- El senyor Arcos informa que el dia 16 de febrer els regidors van rebre un 
mail procedent de l’adreça d’alcaldia enviat a l’adreça de tots els usuaris, on 
s’informava de les lleis aprovades i que consistia en un argumentari de CIU. 
Considera que la utilització de l’adreça de correu institucional per enviar el 
missatge propagandístic a tots els usuaris no és una bona utilització d’aquest 
servei, per la qual cosa demana una rectificació.  
 
Respon el senyor Alcalde que afirmant que es tractava d’una notícia que va 
considerar important, per la qual cosa la va enviar a tots els usuaris del correu 
de l’ajuntament, independentment de quin partit procedís, no obstant, admet 
que no es va donar compte i que ho evitarà en futures ocasions.  
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5.- El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, demana informació sobre el 
manteniment de la franja de 25 metres de protecció contra incendis, ja que va 
presentar una sol·licitud demanant aquesta informació per escrit i després de 3 
mesos no ha rebut resposta. Respon el senyor Secretari, Francesc Ortiz, 
informant que es tracta d’una actuació que es va iniciar amb l’anterior 
Consistori i que, degut al canvi d’equip de govern l’ha hagut de finalitzar ell 
personalment. Quant a la instància que el senyor regidor sol·licita que se li 
respongui per escrit, constata que com a secretari no li està permès respondre 
aquest tipus d’instàncies directament a l’oposició, sinó que és a l’Equip de de 
Govern a qui dóna la informació perquè siguin ells qui contestin. 
 
6.- El senyor Antoni José pregunta per l’estudi que va sol·licitar en un Ple 
anterior sobre la recollida selectiva de brossa a la zona de Supermaresme, ja 
que segons li consta es cobra un complement econòmic en aquesta zona amb 
la finalitat de gestionar la recollida. Comenta que va presentar una instància 
després d’haver formulat aquesta pregunta en un Ple anterior on demanava 
aquesta informació per escrit.  
 
Respon el senyor Robert Subiron, regidor de Serveis Municipals, afirmant que 
el calendari que demandava el regidor en l’anterior Ple se li va facilitar durant el 
mes de desembre. Pel que fa al que el senyor José comentava en l’anterior 
Ple, on afirmava que la neteja de contenidors de l’esmentada zona era un 
desastre i que feia anys que no es feia, la recollida en qüestió es regeix per un 
calendari de la neteja de contenidors interiors i perimetrals per part de 
l’empresa que ofereix els serveis, en aquest cas l’Arca del Maresme, on consta 
que dels contenidors de matèria orgànica es fa una neteja 11 mesos l’any. Dels 
contenidors d’envasos es fa 9 mesos a l’any. Dels contenidor de rebuig 7 
mesos l’any. Del paper, el cartró i el vidre, 9 mesos l’any. A més a més, durant 
l’estiu hi ha un reforç. El control d’aquesta neteja està supervisat també per un 
treballador de l’ajuntament. Pel que fa a la recollida selectiva de brossa a la 
zona de Supermaresme, es va enviar al senyor José un calendari amb la 
recollida selectiva de brossa que es realitza a tot el poble, en el qual també s’hi 
especificava que a la zona de les Bilbenyes, La Ferrera Nord i l’Avinguda 
Supermaresme es realitza un servei de recollida específic de rebuig i d’orgànic. 
Per tant, no es realitza recollida selectiva. L’any 2003 es va realitzar un estudi 
econòmic per prestar aquest servei de recollida a la zona de Supermaresme i 
es va constatar que el cost de l’esmentat servei era de 225 euros. Bo i així, 
l’equip que governava en aquella legislatura va acordar cobrar 280 euros.  
 
El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, constata que quan formava 
part de l’equip de govern en la legislatura en qüestió, l’únic indicador pel qual 
es regien per calcular la taxa per la recollida de brossa era la distància del veí 
vers el centre del poble. A més es va observar que a la zona de Supermaresme 
es prestava un servei extraordinari, ja que l’escombriaire anava a la porta del 
domicili dels veïns a recollit la brossa, sense que fos necessari anar a llençar-la 
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als contenidors, per aquest motiu es va decidir que els veïns d’aquesta zona 
havien de pagar un cost més elevat, degut al servei extraordinari que reben.  
 
En relació a la pregunta anterior, el senyor Antoni José fa constar que, si bé es 
comenta en el Ple que la neteja dels contenidors i la seva corresponent àrea 
s’està duent a terme correctament, això constitueix una contradicció amb el que 
es va publicar en el butlletí informatiu on es publicaven uns decrets que 
demostraven la preocupació per cert incivisme en aquest aspecte. Respon el 
senyor Subiron comentant que, efectivament, hi ha unes zones perimetrals del 
poble que s’han detectat com a conflictives on s’estan aplicant mesures per 
reduir els abocaments incontrolats de brossa.  
 
7.- El senyor Antoni José demana si ara que s’han retirat els bancs i jardineres 
de l’avinguda Verge de Montserrat es té pensat posar-hi bancs i jardineres 
noves, o deixar-ho en l’estat que ha quedat actualment. A més a més, sol·licita 
una major atenció a les jardineres situades al pont de Can Missé, ja que les 
plantes que hi ha es troben en bastant mal estat. Respon el senyor Robert 
Subiron argumentant que els bancs i jardineres es van treure d’acord amb 
l’encarregat de la brigada i degut a què la Diputació va pintar un pas de 
vianants just davant d’on hi havia un banc i una jardinera. No es té previst 
posar-hi més bancs i jardineres ja que molt a prop ja hi ha suficients bancs. 
Quant a les jardineres del pont de Can Missé, es té previst replantar-les.  
 
8.- El senyor  José informa que va presentar una instància a la senyora Lluïsa 
Grimal Colomé, regidora de Sanitat, on demanava si es podria posar uns rètols 
a les fonts del municipi informant que està prohibit que els gossos hi beguin 
directament, ja que actualment hi ha molta gent que ho permet, la qual cosa 
resulta poc higiènica si posteriorment una persona també ha de beure aigua. La 
instància es va respondre amb la corresponent normativa, però actualment no 
s’ha vist cap rètol a les zones on hi ha una font. Per aquest motiu demana 
quines són les mesures que es pretén prendre al respecte. 
 
Respon la senyora Grimal informant que s’està engegant una campanya de 
sensibilització i ja s’ha publicat al web municipal la notificació que la Policia 
Local controla aquest tipus de comportaments incívics. No descarta tampoc la 
possibilitat de posar els esmentats rètols.  
 
9.- El senyor Antoni José demana al senyor Enric Miralles un informe sobre les 
obres del Passeig de Sant Joan, on s’especifiqui el motiu pel qual l’Ajuntament 
s’ha fet càrrec de tots els costos enlloc dels veïns. Així mateix, demana quan 
s’acabaran les obres en aquesta zona.  
 
Es procedeix a continuació a la lectura de l’informe.  
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“ Les contribucions especials representen un gravamen per a aquells propietaris que veuen 

incrementat el valor patrimonial de llurs finques per una actuació administrativa tendent a la 

nova instal·lació o gran remodelació de serveis. 

 

Segons el text refós de la Llei d’Hisendes Locals, l’Administració sempre ha de contribuir en la 

despesa en tractar-se de sòl urbà consolidat. Es fixa un mínim del 10% que s’ha 

d’homogeneïtzar segons la major o menor afectació que l’actuació representi per a tot el 

municipi. 

 

Es tracta d’un vial que no pot ser considerat d’ús preferent per a les propietats col·lindants; 

més aviat, al contrari si tenim en compte l’alta densitat de finques veïnes com Esplaimar. Per 

tant, és clar que cal augmentar en gran manera el 10% establert. 

 

D’altra banda, tan sols una petita part de les finques que hi llinden ho fan per la seva façana 

principal; la resta de llindars la formen parts posteriors de finques del carrer de Sant Antoni i la 

Baixada de la Riera que tenen tan sols un aprofitament auxiliar. 

 

L’anterior cal tenir-ho en compte per valorar el guany patrimonial de les propietats, ja que a 

l’hora d’aprovar el padró es poder usar diversos sistemes; mts., lineals de façana, edificabilitat, 

valor cadastral, etc..., o tots plegats. Resulta obvi que no seria adient tenir en compte els 

habitatges principals però, contràriament, tampoc es considera idoni comptar tan sols les 

edificacions auxiliars ja que depenen de la principal (degudament urbanitzada) i no formen 

finques independents (tan sols una excepció). 

 

Per un altre cantó, resulta que l’Ajuntament és propietari de pràcticament el 40% de la 

longitud del carrer, amb la qual cosa hauria de suportar la major part de la càrrega. 

 

Per tot l’anterior, la dificultat legal d’aplicació de les quotes sense risc de recursos i sentències 

desfavorables unida a la minsa part que es podria repercutir a les propietats col·lindants, es 

considerava força difícil la imposició de contribucions especials. 

 

Per aquest motiu, es va optar per incloure l’obra en un PUOSC. En ser concedida la subvenció 

pel 50% del cost, l’Ajuntament va aportar l’altra meitat; aportació menor de la que hauria 

hagut de fer en cas d’imposar contribucions especials sense subvenció.” 

 

 
Finalitzada la contestació a la pregunta, el senyor José demana al regidor quan 
es finalitzaran les obres del Passeig de Sant Joan, ja que falten voreres en els 
peus dels arbres i que envaeixen el pas de la gent. 

El senyor Miralles diu que informarà en el proper Ple. 
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10.- El senyor Antoni José pregunta per un pou de registre a la Mina dels 
Hermanos, que té una profunditat de 19m i que està obert. Creu que és una 
greu irresponsabilitat tenir-lo obert i demana que s’asseguri el seu tancament, 
així com que es faci en altres si existeixen. 

11.- El senyor Antoni José demana si es té alguna previsió respecte a la forma 
d’aparcament del bus a Can Cinto, ja que també representa un perill a l’haver 
de fer diverses maniobres. 

El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat, respon que no hi ha 
cap actuació prevista. 

12.- El senyor José comenta que al Butlletí número 17 del Nou Montalt, 
l’Ajuntament va anunciar que hi havia un agent de proximitat, com a prova pilot. 
Demana si s’han avaluat resultats. 

El senyor Clofent respon que arrel d’aquesta prova, es varen recollir 17 o 18 
propostes de la gent del carrer i que algunes s’han pogut consolidar. La 
intenció de l’Equip de Govern era la de posar aquest servei definitivament en 
marxa al gener d’aquest any, però que per problemes d’inseguretat ciutadana 
s’ha hagut de posposar.  

13.- El senyor José comenta que ha detectat alguns vehicles amb excés de 
velocitat a les vies del poble i demana si es farà alguna cosa.  

El senyor Clofent està en contacte amb una empresa que ens deixarà un cartell 
indicador lluminós que indica en color vermell i verd els excessos de velocitat 
per fer una prova. 

14.- El senyor Antoni José pregunta pel tancat que existeix al recinte de la 
Brigada Municipal, si serveix per tancar-hi gossos. 

La senyora Maria Lluïsa Grimal, regidora de Sanitat, respon que serveix per a 
acollir temporalment els gossos que es recullen pels serveis municipals abans 
de lliurar-los a la Fundació Daina (abans SPAM).  

15.- El senyor José denuncia el mal estat en què es troba la façana de l’edifici 
de l’Ajuntament i aporta fotos. Pregunta per què s’ha deixat deteriorar 
d’aquesta manera i que això s’hagués pogut evitar si es destinés una petita 
partida de manteniment anual. 

El senyor Alcalde respon que es va fent petites reparacions. 

16.- Per últim, el senyor Antoni José pregunta pels vehicles de Correos que 
aparquen a l’antiga seu de la Policia Local i si ha contraprestació. 

Se li respon que sí, és un lloguer de 200 euros mensuals aproximadament.  
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17.- Pren la paraula el senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’Esquerra, qui afirma 
que cada vegada que demana un estat d’execució del Pressupost, fa un circuit 
molt llarg. Demana que sigui més curt i que sigui per a tots els grups de 
l’oposició de forma mensual. 

El senyor Alcalde li respon que sí. 

18.- Segueix el senyor Orts preguntant si encara s’està pagant al Consorci 
Digital Mataró Maresme. 

El senyor Alcalde li contesta que sí, l’amortització del crèdit. 

19.- El senyor Pere Orts pregunta si hi ha calendari de neteja de tot el poble. 

El senyor Robert Subiron Olmos, regidor de Serveis Municipals, li respon que 
sí, que se li farà arribar. 

20.- El senyor Orts fa un prec per potenciar el transport públic, s’ha d’impulsar 
una nova línia d’acords polítics per potenciar el transport ferroviari. Qualifica de 
tercermundista el sistema actual que arriba aquí. 

El senyor Alcalde explica que hi ha un pla metropolità de transport on tot el que 
comenta el senyor Orts està programat. 

21.- El senyor Antoni José Casas torna a prendre la paraula per comentar el 
canvi dels cartells de les entrades de la població donant la benvinguda. S’ha 
perdut un 75% de visibilitat, per les dimensions. 

El senyor Robert Subiron Olmos, regidor de Serveis Municipals, manifesta que 
no s’han acabat els treballs perquè falta la il·luminació.  

22.- El senyor Jaume Arcos Vinyals pren la paraula manifestar que el senyor 
Alcalde es va comprometre a respondre en el passat Ple la pregunta sobre les 
declaracions del Diari El Punt sobre un fanal. A més a més, comenta que els 
plens són així de llargs com a conseqüència de convocar plens ordinaris cada 
89 dies. 

El senyor Alcalde respon que estava en un acte oficial i una periodista el va 
abordar sobre el tema d’un fanal. En aquell moment no va saber-li donar més 
dades, per això va contestar que no sabia de què li parlava, cosa que no vol dir 
que no conegués l’assumpte. 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

El Secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


